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مدافع برزیلی استقلال ماندنی شد
رافائل سیلوا، مدافع برزیلی استقلال در فهرست این 
تیم بــرای فصل آینده حضور دارد. بــا توجه به این 
که اســتقلال دو بازیکن خارجی جدید جذب کرده 
و شــایعاتی مبنی بر این که سیلوا فصل بعد در تیم 
اســتقلال جایی ندارد، نماینده این بازیکن مذاکراتی 
را با مسئولان باشگاه انجام داده است. خبرنگار ایسنا 
مطلع شــده است که جواد نکونام، سرمربی استقلال 
اعلام کرده سیلوا را نیاز دارد و این بازیکن را در تیم 

نگه خواهد داشت.

باشگاه جمهوری آذربایجان به دنبال 
مهاجم استقلال

باشگاه سومقاییت کشور جمهوری آذربایجان که در 
این فصل مجوز حضور در پلی آف لیگ کنفرانس اروپا 
را به دست آورده اســت، به دنبال استفاده قرضی از 
پیمان بابایی، مهاجم استقلال است که با پایان لیگ 
بیست و ســوم قراردادش با این تیم به پایان رسیده 

است.
این باشگاه که سابقه اســتفاده از بازیکنان ایرانی را 
دارد، طــی دو فصل از پیمان بابایی در تیم خود بهره 
برد و درخشش این بازیکن در لیگ کشور آذربایجان 
باعث شــده تا مربی این تیم خواهــان بهره گیری از 
این بازیکن برای دو بازی پیش رو با نماینده کشــور 
صربستان شود.قرار است بابایی ظرف چند روز آینده 
جــواب قطعی خود را بابت این پیشــنهاد باشــگاه 

سومقاییت اعلام کند.

مورایس در سپاهان ماندنی شد
ژوزه مورایس به زودی به اصفهان باز خواهد گشت و 
فصل آینده ســرمربی سپاهان خواهد بود. با پیگیری  
باشــگاه، همکاری ژوزه مورایس بر اســاس قرارداد 
پیشــین با تیم فوتبال ســپاهان ادامــه پیدا خواهد 
کرد.براین اســاس مورایس برای حضور روی نیمکت 
سپاهان برای سومین فصل و با توجه به قرارداد قبلی 
بــه اصفهان باز خواهد گشت.ســرمربی پرتغالی تیم 
فوتبال ســپاهان در هفته جــاری به اصفهان می آید 
تا تمرینات طلایی پوشان را نیز از آخر همین هفته با 

نظارت خود آغاز نماید.

برنامه برای دانش افزایی داوران
دپارتمان داوران فدراســیون فوتبــال با نگاهی ویژه 
نسبت به افزایش دانش و آگاهی جامعه داوری کشور 
تصمیم دارد ســمینار ویژه    ای را جهت افزایش سطح 
آگاهی و دانش آنها قبل از شــروع لیگ برتر و لیگ 
دســته اول کشــور برگزار کند تا با توجه به آخرین 
تغییرات و همچنین مسائل و موارد مربوط به استفاده 
از سیســتم VAR اطلاعات مرتبط را در اختیار آنها 
قرار دهد.این سمینارها قبل از شروع رقابت  های لیگ 
دسته اول و لیگ برتر در دو بازه زمانی برگزار می شود 

.

انتخاب سرمربی جدید کره جنوبی
هونگ میونگ بــو به عنوان ســرمربی جدید تیم ملی 
فوتبال کره جنوبی انتخاب و معرفی شــد. وی سابقه 
دو دوره قهرمانــی با تیم اولســان در لیگ برتر این 
کشور را در کارنامه خود دارد. هونگ ۵۵ ساله پیش 
از این از سال ۲۰۱۳ تا ۲۰۱۴ هدایت تیم ملی فوتبال 
کره جنوبی را برعهده داشت. دوره ای که با حذف کره 
جنوبی از مرحله گروهــی جام جهانی فوتبال ۲۰۱۴ 

برزیل برای این سرمربی به پایان رسید.
هرچنــد این ســرمربی بــه عنوان یکــی از بهترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال کره جنوبی شناخته می شود. 
این مدافع و کاپیتان اسبق کره جنوبی در جام جهانی 
۲۰۰۲ به میزبانی مشترک کره جنوبی- ژاپن توانست 
بــه همراه این تیم با زدن ضربه تعیین کننده پنالتی 
و شکســت اسپانیا، کره جنوبی را به نیمه نهایی جام 
جهانی برســاند. هونگ با ۱۳۶ بازی ملی در رده اول 
فوتبال این کشور قرار دارد.هونگ پس از پایان دوران 
بازیگری خود، مربی تیم زیر ۲۳ سال کره جنوبی بود 
که در المپیک ۲۰۱۲ لندن به مدال برنز دست یافت. 
این تنها مدال فوتبال المپیک برای کره جنوبی است.

او از ســال ۲۰۱۷ تا ۲۰۲۰ به عنــوان مدیر اجرایی 
فدراســیون فوتبال کره جنوبی فعالیت می کرد. پیش 
از این، یورگن کلینزمن هدایــت این تیم را برعهده 
داشــت که پس از شکست کره جنوبی در نیمه نهایی 

جام ملت های آسیا، اخراج شد.

اختلاف مالی بیرانوند با تراکتورسازی
علیرضا بیرانوند پس از منتفی شــدن بازگشتش به 
پرسپولیس، با باشگاه تراکتور نیز دچار اختلاف مالی 
شده است. علیرضا بیرانوند که قراردادش را با باشگاه 
پرســپولیس به صورت یک طرفه فســخ کرده بود، 
هفته گذشته با پاسخ قطعی و منفی پرسپولیس برای 
بازگشت به این تیم مواجه شد تا بار دیگر با تراکتور 
پای میز مذاکره بنشیند.بیرانوند که از مدت ها پیش 
با مدیران باشگاه تراکتور به توافقات اولیه رسیده بود 
و حتی گفته شــد مبلغ توافق او با باشــگاه تبریزی 
حدود ۶۰ میلیارد تومان است، در جدیدترین صحبت 
خود با این باشــگاه بر ســر مبلغ قرارداد به اختلاف 
خورده است. تسنیم نوشت: مدیران باشگاه تراکتور از 
رفتارهای چند وقت اخیر بیرانوند و مذاکره دوباره او 
با پرســپولیس دلخور هستند و معتقدند این بازیکن 
هنوز نتوانسته تصمیم نهایی خود را بگیرد و پای قول 
و قرار خود با آنها نبوده است.مدیران باشگاه تراکتور 
با رقم پیشــنهادی جدید علیرضــا بیرانوند مخالفت 
ً  اختلاف مالی طرفین بســیار زیاد  کرده انــد و ظاهرا
است. با این شرایط باید دید چه سرنوشتی در انتظار 
بیرانوند است و آیا این بازیکن راهی تبریز خواهد شد 

یا تصمیم دیگری می گیرد.

مستطیل سبز

برنامه مرحله نیمه نهایی
۱۹ تیر ساعت ۲۲:۳۰  اسپانیا - فرانسه
۲۰ تیر ساعت ۲۲:۳۰ هلند – انگلیس

ساوت گیت: عالی بودیم
گرت ساوتگیت سرمربی انگلیس در صدمین بازی خود 
روی نیمکت تیم ملی انگلیس برای سومین بار صعود به 
نیمه نهایی یک تورنمنت معتبــر را تجربه کرد. او  پس 
از آنکه تیمش در ضربات پنالتی بر ســوئیس فائق آمد، 
گفت:به نظر من بازیکنان عالی بودند؛ این بهترین بازی ما 
بود. به این  خاطر می گویم که به بازی برگشتیم و از خود 
شخصیت و انعطاف پذیری نشان دادیم. ماجرا فقط مربوط 
به خوب بازی کردن نیست. عملکرد فوق العاده، نتیجه ای 
عالی و ما همچنان در کورس هســتیم. از نظر تاکتیکی 
باید بسیار دقیق عمل می کردیم. ما برای سومین بار در 
مرحله نیمه نهایی هستیم و این نشان دهنده قدرت کل 

گروه است. به نظر من کنترل خوبی روی بازی داشتیم.
ساوت گیت ادامه داد: زدن پنالتی حرکتی بسیار شجاعانه 
از بوکایو بود؛ او یکی از بهترین های ماست و ما هرگز در 
مورد پنالتی زدن او تردید نداشتیم. اما همه ما می دانستیم 
او چه شرایطی را پشت سر گذاشته است. کار کردن با او 
یک رویاست؛ او پســر فوق العاده ای است. بوکایو بسیار 
حرفه ای است و بودن در کنارش لذت بخش. او با توپ و 

بدون توپ، عملکرد درخشانی دارد.

یاکین: پنالتی یعنی شانس
سوئیس با شکست مقابل انگلیس از دور رقابت ها در جام 
ملت های اروپا کنار رفت و مورات یاکین سرمربی تیم  در 
این باره گفت:این شکست دردناک است. ما تلاش زیادی 
کردیم و فرصت های زیادی خلق کردیم. برای بازیکنان و 
کشورمان ناراحتم. انگلیس فرصت های زیادی نداشت و ما 
چندین فرصت خوب ایجاد کردیم. ما مستحق بازگشت 
به خانه نیستیم اما می توانیم به عملکردمان افتخار کنیم. 

ما دیگر نیازی به پنهان کردن بعضی صحبت ها نداریم.
او ادامه داد: ما به دلیل اینکه امروز به اندازه کافی خوب 
نبودیم، حذف شدیم. ضربات پنالتی به شانس بستگی 
دارد و ما این شــانس را نداشتیم. مشکلات زیادی برای 
تیم های بزرگ ایجاد کردیم، بنابراین با سربلندی مسابقات 
را ترک می کنیم.هیچ کلمــه ای برای دلداری دادن به او 
وجــود ندارد. من از او برای عملکرد و رهبری اش در تیم 
تشکر کردم. یک ناراحتی عمیق وجود دارد و همه ما باید 
آن را تحمل کنیم. اما همچنین احساس افتخار زیادی 

داریم. به طور کلی، این یک تورنمنت بسیار موفق بود.

کومان:کیفیت رسیدن به فینال را داریم
هلند با پیروزی دو بر یک مقابل ترکیه به نیمه نهایی یورو 
۲۰۲۴ رسید. رونالد کومان در پایان بازی گفت:ممفیس 
دیپای در آغاز نیمه اول موقعیت مهمی به دســت آورد. 
بعــد از ۲۰-۲۵ دقیقه ترکیه کنترل بازی را در دســت 
گرفــت و آن ها گل زدند و حتی بهتر بازی کردند. ما در 
۱۰ دقیقه اول نیمه دوم بسیار موثر و خلاقانه بازی کردیم 
و به واسطه همین عملکرد پیروز شدیم. تیم ملی ترکیه 
عملکرد فوق العاده ای داشت. آن ها نه تنها با شور و اشتیاق 
بلکه با یک سیســتم دفاعی باکیفیت زمانی که توپ در 
اختیارشــان بود، بازی کردند. آن ها با حملات دو یا سه 
نفره به ما فشــار وارد می کردند. می توانستند در دقایق 
آخر بازی به تســاوی ۲-۲ برســند. ما در ۵ دقیقه آخر 

خوش شانس بودیم.
او ادامه داد: وقتی در گروهمان سوم شدیم، انتقادهای 
زیادی از ما صورت گرفت. امشــب بابت این پیروزی 
بسیار خوشــحال هســتم. ما در نیمه نهایی هستیم، 
دســتاورد خوبی محسوب می شــود. انگلیس؟ آن ها 
بازیکنــان خوبــی دارند، اما ما هــم همینطور. ما در 
دورتموند بازی خواهیم کرد، یک استادیوم عالی. هیچ 
کس انتظار نداشــت ما اینجا باشیم، اما به نیمه نهایی 
رســیده ایم. و وقتی به نیمه نهایی می رســید، دوست 
دارید در فینال هم باشید. می دانم که مردم می گویند 
ما با بهتریــن تیم های جام بازی نکرده ایم، اما تفاوتی 
بین کیفیت ما و آن ها وجود ندارد. به اندازه آن ها برای 
رســیدن به فینال کیفیت داریم و برای رسیدن به آن 

خواهیم جنگید.

ترکیه؛ شایسته ناکام
ترکیه با وجود شایستگی بالا، در رقابتی نزدیک مقابل 
هلند شکست خورد و از صعود به مرحله نیمه نهایی یورو 
۲۰۲۴ باز ماند. وینچنزو مونتلا که حالا چهره محبوب 
مردم ترکیه است، در نشست خبری پس از رقابت مقابل 
هلند در خصوص عملکرد تیمش در این جام گفت:بابت 
این نتیجه متاســفیم. از آغاز یورو ۲۰۲۴ با تمام وجود 
بازی کردیم و احساس کردیم تمام کشور پشت ماست. 
به سبک بازی و هویت خاص خودمان افتخار می کنیم. 
باید پیشانی تک تک بازیکنانمان را بوسید؛ شیوه  بازی و 
سازگاری آن ها با شرایط مختلف فوق العاده بود. رویایی 
داشتیم و به آن بسیار نزدیک شدیم. ناراحت هستیم اما 
این را شکســت نپندارید. باید به خودمان افتخار کنیم 
که تا این مرحله پیش آمدیم. می توانست بهتر هم باشد 
اما خب، فوتبال همین است. فکر می کنم یکی از پنج 
تیم برتر جام هستیم. در کل بازی عملکرد بسیار خوبی 
داشــتیم. در بازه ای برای ده دقیقــه  توپ را در اختیار 
نداشــتیم؛ با توجه به جوان ترین تیم تورنمنت بودن، 

نتوانستیم آن لحظات را خوب مدیریت کنیم.
او ادامــه داد:تیم هــا و افراد بی طرف ســبک بازی و 
شخصیت ما را دوست داشتند. باید با حفظ این روند 
به سراغ تورنمنت های آینده برویم. نیمی از تیم فعلی 
ترکیه، هشت ســال دیگر هم در یورو حضور خواهند 
داشــت. تصویری داریم که باید بــه آن افتخار کنیم. 
جام جهانی؟ بازیکــن ترکیه باید اســتراحت کنند. 
می خواهیم در ماه ســپتامبر عملکرد خوبی در لیگ 
ملت های اروپا داشته باشیم. سپس بازی های مقدماتی 

جام جهانی می رسد.
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همدلی| گروه ورزش: سرمربی اسپانیایی 
پرســپولیس گفت: هدف اصلی ما قهرمانی 
و برد در مسابقات اســت و قهرمانی میسر 
نمی شود مگر این که تمام مسابقات را یک 

به یک ببریم و به سمت قهرمانی برویم.
خــوان کارلــوس گریدو، ســرمربی جدید 
پرســپولیس،در نخســتین اظهار نظر خود 
پــس از برعهــده گرفتن ســکان هدایت 
سرخپوشان اظهار کرد: افتخار بزرگی است 
که مربی پرسپولیس هستم. به خوبی واقفم 
که پرسپولیس باشــگاه بسیار بزرگی است 
و تیم های بزرگ در سراســر دنیا چیزهای 
مشــترکی با هم دارند. خیلی واضح اســت 
که پرســپولیس در دنیا به خاطر هواداران 

عظیمی که دارد، نامی است.
او ادامــه داد: می دانــم که باشــگاه نهایت 
تلاشــش را کرده و بازیکنــان خیلی خوبی 
داریم. من به عنوان ســرمربی به تیم کمک 
می کنم که قهرمانی را کسب کنیم. دوست 
دارم بــه یکایــک بازیکنان  کمــک کنم تا 
عملکردشــان را بالا ببرنــد. کاری که باید 
بکنیم این است که طبق تمرینات خوب به 
این هدف برســیم. در نتیجه تلاش خواهم 

کرد که برنده باشیم و به قهرمانی برسیم.
گاریدو درمورد فعالیت های نقل و انتقالاتی 
پرسپولیس گفت: هفته دیگر زمان مناسبی 
اســت که باشــگاه بتواند بازیکنان مدنظر 
خــود را جذب کند. باید بگویم که الان هم 
بازیکنان خوبی داریم، بســیاری از بازیکنان 

هم می مانند و تیم اول ما قوی است.
گاریدو  درباره احتمال موفقیت پرسپولیس 
در جام نخبگان آسیا عنوان کرد: چیزی که 
واضح است این است که پرسپولیس همیشه 
عطش قهرمانی و برد را دارد. باشــگاه های 
بزرگ همیشــه دســتورالعمل برد را دارند. 
بازیکنان این را می دانند که هدف شــان با 
حضور در تیم بزرگ چیست و بازیکنانی که 
وارد می شــوند هم باید این هدف را بدانند. 
شما دســتورالعمل دارید که برنده شوید و 
این تنها راه است. خیلی نکته مثبتی است 
برای تیمی بازی کنید که دستورالعمل آن 
برد باشــد. وقتی شما عطش قهرمانی دارید 
بــه عنوان مربی و بازیکنــان باید برای این 
هدف مدیریتی و برنامه ریزی برای جنگیدن 
داشــته باشــید. ما برای پیروزی و رساندن 
این عطــش خواهیم جنگیــد. خیلی نظام 
و قانونمندی تیم مهم اســت. هر بازیکن و 
هر کســی در این مسیر خواهد جنگید. این 
هدف مختص بازیکن و مربی نیســت و هر 
کسی که فعالیتی در این باشگاه دارد، همین 

هدف را دارد.
خبرنــگاری به بــازی دربی اشــاره کرده و 
از گاریدو ســوال کرد کــه نگرانی ای بابت 
شکســت در این بــازی دارد یــا خیر؟ که 
گاریدو پاسخ داد: دربی ها همیشه بازی های 

بزرگــی هســتند. خوشــحالم کــه بگویم 
دربی های بزرگی را در دنیا دیده و به نتیجه 
رسیدم. می دانم که دربی چه اهمیتی دارد 
و این که بازی دربی، همیشه فوتبال نیست 
و باید روحیه جنگنده داشــته باشید. دربی 
یکی از بازی هایی اســت که باید همیشه در 

آن برنده باشید.
ســرمربی پرســپولیس درباره این که چه 
اندازه بــه زمان نیاز دارد تــا تفکرات خود 
را پیاده کنــد؟ گفت: مهم تریــن موضوع، 
بازیکنان هســتند. بازیکنــان باید بهترین 
بازی را داشــته باشــند. بازیکنان همیشه 
باید بهترین باشــند. اگر مربی بداند که در 
خطوط مختلــف بازیکنان آماده و باکیفیت 
دارد، بهترین شــرایط را دنبال می کند. ما 
وظیفه آمــاده کردن بازیکنــان  را داریم و 
فلســفه قهرمانی ما، جنگیــدن برای بردن 
بیش تــر و حالتی تهاجمی و گل زدن اول و 
پیروزی خواهد بود. می خواهم تیمی داشته 
باشیم که در تمامی خطوط از دفاع تا حمله 
بهترین باشد. باید به بازیکنان این شانس را 
بدهیم تا بهترین شانس و کار خودشان را به 

نمایش بگذارند.
معرفی دستیاران

او درمورد دستیارانش همچنین گفت: کادر 
فنی پرسپولیس شــامل کسانی هستند که 
همین الان در باشــگاه حضور دارند؛ به ویژه 
ســید جلال حســینی. ژاوی اولیــوا اینجا 
همراه من اســت. مربی بدنســاز تیم هم به 
ما ملحق خواهد شــد و افرادی در باشــگاه 
هســتند که به ما کمک می کنند. کادرفنی 
خوبی داریم. کادرفنی کامل اســت و همه 
با اشــتیاق کار خواهند کرد.برای پذیرفتن 
از مربیان اسپانیایی  پیشنهاد پرســپولیس 
که در ایران کار کردند مشــورت گرفتید؟ 
سرمربی پرســپولیس در این مورد گفت: با 
همکاران خودم خیر، صحبتی نداشــتم. با 

مربی بدنســاز و کسانی که به آن ها نزدیک 
هســتم صحبت کردم . می دانم در سال های 
اخیر مربیان زیادی این جا بودند و اطلاعاتی 
دارم. متاســفانه نتوانســتم بــا مربیانی که 

این جا بودند صحبت کنم.
گاریدو در مورد بازدید از امکانات باشــگاه 
پرسپولیس گفت: دیروز به ورزشگاه شهید 
کاظمی رفتــم و امکانات را دیدم. به عقیده 
من امکانــات خوبی در آن جــا وجود دارد. 
این طــور که من دیدم هر چیزی ســرجای 
خودش است و موقعیت مناسبی وجود دارد. 
با آنچه که در دسترس دارم برای تمرینات 

راضی هستم.
سرمربی پرسپولیس درمورد نامشخص بودن 
تقویم مسابقات فصل جدید لیگ برتر گفت: 
بی نهایت مهم اســت که تقویم را بدانیم و 
این که مســابقات چه زمانی برگزار خواهد 
شد. بسیار مهم است که پیش فصل را روی 
برنامه شــروع کنیم. مهم اســت که تیم را 
بسازیم و در لحظه خوب  از بازیکنان استفاده 
کنیم. مهم است که از نظر بدنسازی تیم را 

آماده کرده و کار کنیم.
شــرایط  درباره  پرســپولیس  مدیرعامــل 
تمرینی این تیم گفــت: من فکر نمی کردم 
چنین امکاناتی در اختیــار ما قرار بگیرد و 
شرایط خوب است. اگر از زمان نقل انتقالات 
بگذریم، طرحی برای تعویض چمن با چمن 
باکیفیت تر داریم که آن را اجرایی خواهیم 

کرد.
آخرین اخبار نقل و انتقالات باشگاه از 

زبان درویش
اظهار  رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس، 
کرد: باشگاه پرسپولیس بعد از این که چند 
گزینه را مورد بررسی قرار داد و تلاش های 
بسیار زیادی داشت تا بهترین گزینه را برای 
هدایت تیم در لیگ برتر و جام باشگاه های 
آســیا انتخاب کند که بررسی ها از جوانب 

مختلف به این نتیجه رســید کــه بتوانیم 
در خدمت آقای گاریدو باشــیم. چندین بار 
مذاکرات تصویری با ایشان و مدیربرنامه های 
ایشان داشــتیم که بالاخره ظرف سه چهار 
روز گذشــته موفق شــدیم تفاهمی با هم 
داشته باشیم که آن تفاهم منجر به امضای 
قرارداد شد که امروز در خدمت شما شروع 

کار را با ایشان شروع می کنیم. 
درویش اضافه کرد: ما قبل از این که خدمت 
آقای گاریدو برســیم، چندین بازیکن را زیر 
نظر داشــتیم و با آن هــا صحبت کردیم. از 
دیــروز هــم بازیکنان را به ایشــان معرفی 
کردیــم و چنــد نفری را هم خود ایشــان 
معرفی کردند. من فکــر نمی کردم گاریدو 
آن قدر با بازیکنان ایرانی و لیگ ایران آشنا 
باشــد و تعدادی را که به آن ها برای ترمیم 
احتیاج داشــت، معرفی کرد. با هماهنگی با 
ایشان سعی می کنیم نقاط صعف خود را با 

بازیکنان مستعد ترمیم کنیم.
درویــش درباره صحبت بــا نماینده العربی 
برای انتقال عبدالکریم حســن و هم چنین 
مذاکره با رامین رضاییان توضیح داد: چندین 
باشگاه قطری برای جذب عبدالکریم حسن 
به ما پیشنهاد دادند. دو باشگاه نماینده های 
خود را به ایران فرستادند و چندین باشگاه 
هم به مــا نامه زدند. عبدالکریم هم کیفیت 
خوبی داشته و هم رابطه خوبی با بازیکنان 
و هواداران داشته است. وی ادامه داد: درباره 
رضاییان، من سعی کردم حرفه ای رفتار کنم 
و با بازیکنانی که تحت قرارداد باشــگاه های 
دیگر هستند، صحبت نکنم و طبق مصاحبه 
مدیران باشــگاه این بازیکن، او یک ســال 
دیگر قرارداد دارد و فعلا با بازیکنی مذاکره 
خواهیم کرد که یا قرارداد نداشــته باشد، یا 
رضایتنامه باشــگاهش را داشــته باشد و یا 
باشگاهش حاضر به مذاکره در خصوص آن 

باشد.

نخستین اظهارنظر سکاندار اسپانیایی پرسپولیس؛ 

گاریدو: فلسفه من بازی تهاجمی و پیروزی است

همدلی| گروه ورزش: در حســاس ترین بازی مرحله یک 
چهارم نهایی کوپا آمریکا، دو تیم اروگوئه و برزیل به مصاف 
هم رفتند. تقابل این دو تیم در پایان ۹۰ دقیقه با تســاوی 
بدون گل به پایان رســید تا کار به ضربات پنالتی کشــیده 
شود. در ضربات پنالتی این اروگوئه بود که توانست با نتیجه 
۴-۲ به پیروزی برســد تا برزیل وداعی تلخ و زود هنگام با 

این رقابت ها داشته باشد.
دوریوال جونیور، ســرمربی برزیل پس از این شکســت تلخ 
مقابل اروگوئه ۱۰ نفره در ضربات پنالتی گفت مســئولیت 
کامل حذف تیمــش  را بر عهده می گیرد: باید بگویم نتایج 
اخیر تیم ما اصلا مورد انتظار نبوده و مسئولیت کامل آنها را 
بــر عهده می گیرم اما فکر می کنم که این تیم فضای زیادی 

برای رشد، تکامل و پیشرفت دارد.
دوریوال ادامه داد: تغییر یک شــبه ایجاد نمی شود.  به طور 

کلی هنگام ایجاد یک تیم با مشکلاتی روبرو می شوید و نیاز 
به زمان دارید. این اولین تورنمنت رســمی ما بود و نتیجه 
دور از انتظاری رقم خورد. حالا هدف اصلی ما صعود به جام 

جهانی است!

دوریوال که فقط ۸ بازی روی نیمکت تیم ملی برزیل نشسته 
ادامه داد: بســیاری از بازیکنانم پس از فصل های طولانی به 
ما پیوستند. با توجه به آنچه که در جلسات تمرین و هر روز 
دیدیم، فکر می کنم هنوز هم می توانیم رشــد کنیم. فراز و 

نشیب هایی که الان در تیم می بینیم طبیعی است.  
این دومین باخت متوالی سلســائو مقابل اروگوئه و مارچلو 
بیلسا است. این دو تیم در مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ هم 
اکتبر ســال قبل به مصاف هم رفتند که که در آن مسابقه 
نیمار ســتاره برزیلی به شدت مصدوم شد و برزیل با دو گل 

شکست خورد.
با حذف برزیــل و در مرحله  نیمه نهایی آرژانتین و کانادا به 
مصاف هم می روند و دو تیم آماده اروگوئه و کلمبیا هم دیگر 
بازی حساس این مرحله را برگزار می کنند تا چهره دو تیم 

صعود کننده به فینال این رقابت ها مشخص شود.

حذف برزیل از جام ملت های آمریکای جنوبی

دوریوال جونیور: مقصرم!

همدلی|  گروه ورزش: مدیر کل ورزش و جوانان استان 
تهران گفت: طبق آن چیزی که فدراســیون فوتبال به ما 
اعــلام کرده این آمادگی را داریــم تا فضایی بین ۷ تا ۱۰ 
هزار نفر از ۳۵ هزار صندلی در ورزشگاه تختی را به بانوان 

اختصاص دهیم.
علی جوادی در مراســم تجلیل از پیشکســوتان ورزشی 
استان تهران که در هتل المپیک برگزار شد، درباره آخرین 
وضعیت ورزشگاه تختی گفت: فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ طی بازدیدی که از تختی داشتند ۱۵ مورد را برای ما 
عنوان کردند که ۱۱ مورد آن برطرف شده و ۴ مورد دیگر 
بستگی به تامین اعتبار دارد. برای رفع این موارد این هفته 
جلســه ای را با مدیر عامل سرخ آبی ها خواهیم داشت تا از 
ظرفیت این دو باشــگاه برای رفع مواردی که روی زمین 

باقی مانده استفاده کنیم.
جوادی ادامه داد: این چند مورد شــامل پیســت تارتان 

دور زمین چمن اســت که سازمان لیگ اعلام کرده خیلی 
ضرورت ندارد، اما احســاس می کنیم با توجه به زحماتی 
که کشیده شده این مورد نیز باید اصلاح شود. مورد دیگر 

گیت های ورودی است که مستلزم تامین اعتبار است.
وی افــزود: ایجاد راه مجزا برای بانــوان جهت حضور در 
ورزشــگاه تختی و سرویس بهداشتی خاص بانوان از دیگر 

موارد در حال  انجام است.
مدیر کل ورزش و جوانان اســتان تهران در پاسخ به این 
پرســش که چند درصد از تختی به بانوان اختصاص پیدا 
کرده اســت، اظهار کرد: ظرفیت حدود ۷ تا ۱۰ هزار نفر 
برای بانوان در نظر گرفته شــده است . طبق آن چیزی که 
فدراسیون فوتبال اعلام کرده آمادگی داریم تا فضایی بین 
۷ تا ۱۰ هزار نفــر از ۳۵ هزار صندلی به بانوان اختصاص 

پیدا کند.
وی در پایــان در خصوص وضعیت ســکوهای ورزشــگاه 
تختی نیز گفت: سکوها مشکل خاصی ندارد و آماده است، 
صندلی ها نصب و شــماره گذاری شــده و ما مشکلی در 

ارتباط با سکوها و صندلی ها نداریم.

مدیرکل ورزش تهران خبر داد

اختصاص ظرفیت ۷ تا ۱۰ هزار نفری ورزشگاه تختی به زنان


